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1 TOPSPORT: JAARACTIEPLAN 2018 

Max licht de belangrijkste zaken uit het jaaractieplan 2018 toe dat op de topsportcommissie reeds 
werd voorgesteld met een korte presentatie (volledige presentatie topsportcommissie werd vooraf 
doorgestuurd aan rvb). 
 
Cruciaal in de budgetberekening voor 2018 is het principe hoe we elite-atleten in de toekomst gaan 
ondersteunen waarvoor er geen prestatieprogramma is vanuit Sport.Vlaanderen. Deze discussie moet 
gevoerd worden zodanig dat we de begroting kunnen opmaken rekening houdend met deze principes. 
 
Voor 2018 zou het geen groot probleem mogen opleveren aangezien Max en Luc verwachten dat de 
meerderheid van de voorgestelde atleten normaal gezien overgenomen zal worden door 
Sport.Vlaanderen voor een prestatieprogramma. Maar voor het huidige jaar was dit niet het geval. 
 
Het eerste principe luidt als volgt: wie een prestatieprogramma krijgt van Sport.Vlaanderen zal 
vanuit de federatie financieel ondersteund worden voor datzelfde bedrag van het 
prestatieprogramma. A-atleten die geen prestatieprogramma hebben zullen ook een ondersteuning 
krijgen uit de eigen middelen van de federatie vergelijkbaar met de Sport.Vlaanderen ondersteuning. 
 
Een tweede principe luidt als volgt: we garanderen voor de elite-atleten vanuit de federatie de 
ondersteuning van een sportief programma tot de periode mei. De verdere ondersteuning zal op dat 
moment geëvalueerd worden en zal afhangen van het al dan niet plaatsen voor een internationaal 
kampioenschap. Het is evident dat de federatie op dat moment prioritair de atleten verder wil 
ondersteunen in functie van een goede prestatie op een internationaal kampioenschap, aangezien de 
financiële middelen van de overheid hier rechtstreeks verband mee houden. Intensief overleg met de 
atleten moet worden voorzien in deze periode. 
 
Bijkomend agendpunt : 
De KULeuven gaat verder met de uitbouw van topsportinfrastructuur. We kregen de vraag om hier 
mee samen met de KUL en een aantal topsportfederaties de schouders onder te zetten. De federatie 
wil op dit moment geen financiële engagementen aangaan gezien de besparingen en onzekerheden, 
maar dit lijkt geen bezwaar te zijn om de “ondersteuning” van het project toe te zeggen.  

 

2 PERSONEELSBELEID 

 
De toekenning van een hospitalisatieverzekering aan het personeel werd goedgekeurd. Dit is voor alle 
personeelsleden die minstens halftijds in dienst zijn. 

 

3 FINANCIËN PC/PCJ 
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De vraag is gerezen vanuit het PCJ Oost-Vlaanderen (naar aanleiding van de organisatie van de dag 
van de jury) welk statuut deze PCJ’s hebben, omdat ze soms van hun bank het bericht krijgen dat ze 
als feitelijke vereniging beschouwd worden (en dus hoofdelijk aansprakelijk zijn bij verliezen). 
Ludwig vraagt bij alle PC’s en PCJ’s eens op bij welke bank ze een rekening hebben en of ze als 
feitelijke vereniging of vzw worden beschouwd, zodanig dat we hier een overzicht van hebben en dit 
eventueel kunnen rechtzetten indien nodig. Ook zouden de liquide middelen moeten opgenomen 
worden in de balans van de Vlaamse Atletiekliga. 

4 STATUS 

a. Financiën KBAB 
 
De kans bestaat dat de bijdrage aan de KBAB hoger zal zijn dan de voorziene 25.000 wegens een 
cashflowprobleem door het wegvallen van een sponsor. 
Voor de borstnummers is het nog niet zeker wie er voor het nieuwe seizoen zal opstaan, maar dit 
zullen er mogelijk 2 zijn. Daar weten we hopelijk snel meer van. 
 

b. Gouden Spike 
 
We zullen de Gouden Spike dit jaar zelf organiseren, alle voorbereidingen worden getroffen om op de 
raad van bestuur van de KBAB van 2 oktober alles goed te keuren. Er is reeds samengezeten met 
Stayen en binnenkort zal er ook samengezeten worden met de schepen van sport van Sint-Truiden. 
Voorstel van datum is 16 december. 
 

c. Beeple – applicatie aanduiders 
 
Vorige week werd met de aanduiders samengezeten voor een eerste evaluatie van het systeem. We 
hebben nogal last van wat kinderziektes, de opstart was woelig maar al bij al waren er niet zoveel 
problemen bij de juryleden zelf om op te starten. 
Er werd besloten om het systeem voor de winter op te starten voor de 5 aanduiders. Ook de 
bestelling van de kledij zal met het systeem verlopen. 
 

5 VARIA 

 

• Paul merkt op dat de VAT-commissie niet betrokken werd bij de organisatie van de Dag van 
de Atletiektrainer. Max merkt op dat op de vorige VAT-commissie werd beslist om opleidingen 
en bijscholingen voortaan meer door het personeel te laten organiseren, aangezien dit toch 
meer een operationele taak is. 

• Ludo constateert dat de communicatie rond de provinciale talentdagen rijkelijk laat gekomen 
is, en zegt dat het moeilijk is om nog genoeg vrijwilligers te vinden. 

 
 


